
 

LIETUVOS DVIRAČIŲ SPORTO FEDERACIJA 

LIETUVOS DVIRAČIŲ SPORTO FEDERACIJOS SUVAŽIAVIMAS 
2017-03-03 

Vilnius 

 

Suvažiavimas įvyko 2017-03-03 (11 val.) 

Kūno Kultūros ir Sporto Departamento I-oje posėdžių salėje 

Suvažiavimo pirmininkas – Romualdas Bakutis 

Suvažiavimo sekretoriai – Rasa Ališauskienė, Antanas Taučius 

Dalyvavo: 27 klubų nariai iš 42 (visi federacijos nariai buvo pakviesti laiku ir pagal federacijos įstatus), 2 

svečių  (be balso teisės). Kvorumas yra.  

Kvietimai į suvažiavimą visiems federacijos nariams išsiųsti registruotais laiškas 2017-02-01d.. 

 Delegatų sąrašas pridedamas.  
 

1. Procedūriniai klausimai.  
 

2.SVARSTYTA. Komisijų tvirtinimas.  
Mandatų komisija:  
Pirmininkas – Antanas Taučius, narė Daiva Zarembaitė . 
Balsų skaičiavimo komisija:  
Vilius Lopeta, Saulė Janušonytė 

 Sekretoriatas:  

Rasa Ališauskienė, Antanas Taučius 

NUTARTA. Komisijų sudėtis patvirtinti (balsuota vienbalsiai: už – 27, prieš – 0); 

 

3.SVARSTYTA  Suvažiavimo nariai  supažindinami  su darbotvarke :  

 
SIŪLOMA ATASKAITINIO RINKIMINIO SUVAŽIAVIMO DARBOTVARKĖ 

1. Federacijos 2016 m. biudžeto ataskaita. 
2. Federacijos 2017 m. veiklos plano tvirtinimas. 

3. Federacijos 2017 m. biudžeto tvirtinimas. 
4. Einamieji klausimai. 

LDSF suvažiavimo reglamentas: 

1. Suvažiavimo registracija 10:00-10:45 val.  

2. Suvažiavimo pradžia  11:00 val.  
3. Federacijos 2016 m. biudžeto ataskaitai skirti  iki 10 min. 
4. Federacijos 2017 m. veiklos plano tvirtinimui skirti 10 min. 

5. Federacijos 2017 m. biudžeto tvirtinimui skirti 15 min.  
6. Diskusijoms skirti po 3 min. vienam pasisakymui. 

Primename, kad pagal Federacijos įstatų 4.14 straipsnį visi Federacijos nariai ne vėliau kaip 10 dienų 
iki Federacijos narių suvažiavimo gali raštiškai siūlyti dėl federacijos darbotvarkės papildymo teikti 
pastabas ir pasiūlymus dėl parengtų dokumentų projektų. (info@ldsf.lt);  

NUTARTA: Suvažiavimo darbotvarkę patvirtinta (balsuota vienbalsiai: už – 27, prieš – 0); 

3. SVARSTYTA : Federacijos 2016 m. biudžeto ataskaita. 

   Federacijos Generalinė sekretorė-direktorė R. Ališauskienė pateikia biudžeto ataskaitą už 2016 metus, 
finansinę ataskaitą už keturis 2016 m. ketvirčius. 

NUTARTA : Federacijos biudžeto ataskaita patvirtinta (balsuota vienbalsiai: už – 27, prieš – 0); 

4. SVARSTYTA : Federacijos 2017 m. veiklos plano tvirtinimas. 



   Federacijos Generalinė sekretorė-direktorė R. Ališauskienė pateikė  Federacijos 2017 m. veiklos plano 
tvirtinimą. 

NUTARTA : Federacijos 2017 m. veiklos planą patvirtina (balsuota vienbalsiai: už – 27, prieš – 0); 

5. SVARSTYTA: Federacijos 2017 m. biudžeto tvirtinimas    

NUTARTA : Federacijos 2017 m. biudžetas patvirtintas (balsuota vienbalsiai: už – 27, prieš – 0); 

6. Diskusijos 

  Diskusijoms iš anksto užsirašiusių buvo Aleksandras Mitunevičius, Gediminas Kastanauskas ir Rasa 

Ališauskienė. 

 Aleksandras Mitunevičiaus paminėjo , kad situacija yra nepavydėtina moterų sporte. Neaiški JOŽ atrankos 
sistema į žaidynes ir  pasidalino prisisminimais apie ankstesnes JOŽ. 

  Gediminas  Kastanauskas paminėjo, kad trenerių taryboje jam kila daug neaiškumų, norėtų peržiūrėti 
įstatus, vyr. trenerių skyrimą ir kalendorių. Gediminas Kastanauskas siūlo į artimiausią vykdomąji įtraukti 
svarstymą dėl Trenerių tarybos veiklos. 

Rasa Ališauskienė kreipėsi į suvažiavimo  narius  Viceprezidento Elijaus Čivilio laišku. 

 

   Prezidentas R. Bakutis paskelbė, jog visi suvažiavimo klausimai išnagrinėti, padėkojo suvažiavimo 
delegatams už konstruktyvų darbą ir paskelbė, kad suvažiavimas baigtas . 

 

 

 

Suvažiavimo pirmininkas                                                                Romualdas Bakutis 

 

 

 Suvažiavimo sekretoriai                                                        Rasa Ališauskienė ir Antanas Taučius                                                                 

    

    

 

 


